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Kanta-Hämeen alueellinen ikäihmisten 
hyvinvointisuunnitelma 2025–2028 -kommentit 
asiakirjaluonnoksesta 
 
Vastaajien määrä: integraatiovaliokunnasta 3 
 
 
 

1a) Kommentit suunnitelman toimenpiteistä 
Vastaajien määrä: 3 

Vastaukset 

Toimenpiteet vaikuttivat realistisilta suhteutettuna kaikkeen, mitä alueella tapahtuu. 
Onko toimenpiteissä huomioitu integraation mahdollisuuksia? 

Toimenpiteet ovat erittäin hyviä ja niitä on ajateltu huolella! 

Hankkeet vaikuttavat hyviltä. 

 

1b) Muuta kommentoitavaa suunnitelmaan liittyen 
Vastaajien määrä: 2 

Vastaukset 

Ohjelman rakenne on hieman hankala hahmottaa, koska toimenpiteet ja 
suunnitelma on eri aikavälille. Kehityshankkeissa on mielestäni tunnistettu 
integraation mahdollisuuksia hieman paremmin, mutta onko muuten? 

Itse olisin nostanut vielä enemmän esiin muistisairauksien merkitystä ikääntyneen ja 
hänen läheistensä elämään. Kyse on kuitenkin etenevästä sairaudesta, joka 
vaikuttaa raskaasti sairastuneen ja hänen läheisensä elämään sekä nostaa työn 
vaatimustasoa sote-ammattilaisten suhteen. Tämän sairauden suhteen etäkäynnit 
harvoin hyödyttävät mitään. 

 
 


